

## Wie es früher einmal war



### Aktivitäten mit Amerikanern Activities with Americans

Klaus Kietzmann

Kuntry Kuzins SDC, Wiesbaden

In order to get the new column **“Once upon a time”** started, here is an article I have written myself.

Maybe the activities described provide food for thought for current activities.

*In July 1963 the Kuntry Kuzins (KK) undertook for the first time a cruise on the river Rhine (Rhine River Cruise) on a ship from Wiesbaden-Biebrich, which stops at the legendary “Loreley” and in Bacharach. This was certainly in order to show the Americans in the US Army the beautiful German countryside before they had to go home.*

*The Kuntry Kuzins participated every year in the Armed Forces’ Day (Tag der Streitkräfte). I myself have often danced on the 4<sup>th</sup> of July at a demo on the US Air Base.*

*Every year throughout the 1960s, the KK organized three classes starting in January, May, and September, in order to compensate for the frequent fluctuation of the American members.*

Translated by Hartmut Heiber

Therefore the plea to all the readers: Let us write some contributions about the origin of some club trips, special club evenings or special dances. However, not with the motto “Earlier everything was better”, but in order to give those dancers, who did not live in those “Earlier times”, impulses about all the things we can experience together.

The Editor

Um die neue Kolumne **„Wie es früher einmal war“** ins Laufen zu bringen, liefere ich diesmal wieder einen eigenen Beitrag dazu.

Vielleicht sind die beschriebenen Aktivitäten ja eine Anregung für heutige Aktivitäten.

*Im Juli 1963 unternahmen die Kuntry Kuzins (KK) erstmals eine Rheinfahrt (Rhine River Cruise) mit dem Schiff ab Biebrich mit Stops an der Loreley und in Bacharach. Dies sicherlich, um den Amerikanern aus der US Army das schöne Deutschland zu zeigen, bevor sie wieder nach Hause reisen mussten.*

*Die Kuntry Kuzins nahmen lange Zeit beim jährlichen Armed Forces’ Day (Tag der Streitkräfte) teil. Ich selbst habe mehrmals am 4. Juli bei einer Demo auf der US Air Base mitgetanzt.*

*Die KK veranstalteten in den 60er Jahren jährlich drei Classes, die jeweils im Januar, Mai und September begannen, um damit die häufige Fluktuation der amerikanischen Mitglieder auszugleichen.*

Hier nun der Aufruf an alle Leser: Bitte schreibt doch mal Beiträge über frühere originelle Klubaufträge, besondere Klubabende oder besondere Tanzplätze. Und zwar nicht nach dem Motto „Früher war alles besser“, sondern um den heutigen Tänzern, die das „Früher“ nicht mehr miterlebt haben, Anregungen zu geben, was man alles gemeinsam erleben kann.

Der Editor